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Abstract (en)
Sieve cleaning devices, in particular for sieve frames (14) of a plan sifter, which, offset via a foot (62), can be inserted in the sieve frame so as to be
freely movable below the sieve covering (24), characterised in that the sieve cleaning devices are designed as cantilever arms (70) and engage in a
bottom cleaning device (64), said sieve cleaning devices executing preferably a wobbling movement with the shaking motion of the sieve. <IMAGE>

Abstract (de)
Siebreiniger, insbesondere für Siebrahmen (14) eines Plansichters, welche über einen Fuß (62) abgesetzt frei beweglich unter der Siebbespannung
(24) in den Siebrahmen einlegbar sind, dadurch gekennzeichnet, daß die Siebreiniger als auskragende Arme (70) ausgebildet sind und in einen
Bodenreiniger (64) eingreifen, wobei sie mit der Rüttelbewegung des Siebes vorzugsweise eine kippelnde Bewegung ausführen. <IMAGE>
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